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Aan  College van Burgemeester & Wethouders  

van de Gemeente Barneveld 
 

Betreft  Schriftelijke vragen programma aanpak stikstof 
 

Datum 12 juni 2019 
 

Geacht College van Burgemeester en Wethouders, 

 

Op basis van de organisatieverordening van de gemeenteraad artikel 42, stelt de fractie 

van de VVD schriftelijke vragen aangaande het Programma Aanpak Stikstof (PAS).  

 

De raad van state heeft besloten dat het Programma Aanpak Stikstof (PAS) niet langer 

meer mag worden gebruikt als basis voor toestemming van activiteiten die gevolgen 

kunnen hebben voor beschermde natuurgebieden. 

 

De VVD vraagt zich af welke consequenties dit besluit heeft voor de haalbaarheid en de 

financiële kant voor de volgende onderwerpen: 

 

 De geplande woningbouw (circa 500 per jaar) 

 Grondverkoop voor woningbouw en industrie (zal het resultaat dalen door dit 

besluit?) 

 Planning oostelijke rondweg (heeft dit besluit consequenties voor alleen de 

verschillende opties in het plan en/of staat het plan in zijn geheel hierdoor ter 

discussie?)  

 

Met vriendelijke groet,  

Namens de VVD, 

 

Theo Bos 

Fractievoorzitter | VVD Barneveld  

   


